

10 August 2026

**Disclosure of the Board of Directors'
Resolutions**

The Board of Directors of Liva Group SAOG have held their meeting on 10 August 2026 and have passed the following resolution:

Approval of the un-audited consolidated financial statements and Director's report for the period ended on 30 June 2026.

Accepting the appointment of Ayman AlAjmi to fill the vacant Board seat until the next Annual General Meeting, effective 11 August 2026. Ayman brings more than 20 years of regional experience across insurance, reinsurance, Takaful, and Insurtech, and is recognised as trusted adviser and leader in the sector.

10 أغسطس 2026

الافصاح عن قرارات إجتماع مجلس الإدارة

عقد إجتماع مجلس إدارة مجموعة ليفا ش.م.ع. بتاريخ 10 أغسطس 2026 م وأتخذ المجلس القرارات التالية:

إعتماد القوائم المالية الموحدة الغير مدققة وتقرير مجلس الإدارة للفترة المنتهية في 30 يونيو 2026 م.

الموافقة على تعيين أيمن العجمي لشغل المقعد الشاغر في مجلس الإدارة حتى انعقاد الجمعية العمومية السنوية القادمة، اعتباراً من 11 أغسطس 2026. ويتمتع أيمن بخبرة إقليمية تزيد على 20 عاماً في قطاعات التأمين وإعادة التأمين والتكافل وتقنيات التأمين إلى جانب دوره كمستشار موثوق وأحد القيادات المؤثرة في القطاع.


المفوض بالتوقيع
Authorised Signatory

